

## **预防新型冠状病毒肺炎(COVID-19) 通告**

目前新型冠状病毒肺炎(COVID-19)疫情升温，感染的常见体征有呼吸道症状、发热、咳嗽、气短和呼吸困难等。为了顾及师生们的健康与安全，请各位家长和师生注意以下防疫措施：

- i. 走读生在离家上课前，请在家中量体温，以确保体温不超过 37.5 摄氏度。凡超过 37.5 度者，请家长务必带孩子及早就医，并及时电话联络校方，告知孩子健康状况。宿舍生则由舍务处安排测量体温后，方可上学。
- ii. 请自备口罩和根据需要佩戴口罩到学校上课。
- iii. 勤洗手，咳嗽和打喷嚏时遮住口鼻，并洗手佩戴口罩。
- iv. 避免与任何有咳嗽和打喷嚏等呼吸道疾病症状的人密切接触。

为了所有人的健康与安全，希望各方提高警惕，保持乐观正面心态，以护己护人的精神面对疫情。

校长室 启

2020 年 1 月 28 日

## **Notification: Prevention of Novel Coronavirus Pneumonia (COVID-19)**

Presently the novel coronavirus pneumonia (COVID-19) epidemic is spreading. The common signs of infection are fever with respiratory symptoms such as cough, shortness of breath and difficulty breathing. To ensure health and safety for all, parents, teachers and students are advised to observe the following epidemic prevention measures:

- i. For non-hostel students, please take your temperature before leaving home for school to make sure it doesn't exceed 37.5°C. For those who are over 37.5°C, parents should take their children to seek medical consultation as soon as possible and call to inform the school about their children's health status. Hostel students can only attend school after having their body temperature measured by the hostel wardens.
- ii. Please bring your own surgical masks and wear them to school when necessary.
- iii. Wash your hands frequently. Cover your nose and mouth when coughing and sneezing, and remember to wash your hands and wear surgical masks thereafter.
- iv. Avoid close contact with anyone with respiratory symptoms such as coughing and sneezing.

In the interest of everyone's well-being, we hope all parties will remain vigilant, responsible and positive in the face of this epidemic.

The Principal's Office  
28 January 2020